
Jaarverslag BBEZ/Wijkraad Eerbeek-Zuid 2018 

1. Algemeen 
In dit jaarverslag worden de belangrijkste gebeurtenissen en activiteiten van het afgelo-
pen jaar toegelicht van zowel de Wijkraad als de BBEZ.


2. Bestuur 
Samenstelling gedurende het jaar 2018:

Voorzitter                  Gerard van Egmond

Vicevoorzitter            Harold van Harten

Wnd. secretaris         Karel Schuiling

Penningmeester        Esmeralda Yau

Leden                        Ellen Schouten, Andries Roelfzema, Ed van Dam


Het bestuur van de BBEZ treedt tevens op als bestuur van de Wijkraad Eerbeek-Zuid.

Het bestuur vergaderde in totaal 4 maal, maar er werd tevens in wisselende samenstelling 
deelgenomen aan een grote variëteit aan bijeenkomsten, zowel op reguliere als op ad hoc 
basis.


3. Bestemmingsplan Eerbeek 
De eerste helft van het jaar heeft  voor ons als bestuur  vooral in het teken gestaan van 
het Bestemmingsplan Eerbeek, de ingediende zienswijzen (o.a. BBEZ), overleg met an-
dere indieners  en vervolgens de zeer uitgebreide Zienswijzennota. In totaal werden 
door uw bestuur, voorafgaand aan de besluitvormende raadsvergadering op 15 maart 
j.l. , een viertal gemeentelijke forumavonden bezocht. Op de tweede avond hebben wij 
kunnen inspreken, hiertoe hadden we een uitgebreide inspraaknotitie voorbereid waar 
vanuit  diverse fracties veel belangstelling voor was. Tussen de forumavonden en de be-
sluitvormende raadsvergadering op 15 maart zijn een aantal fractiebijeenkomsten be-
zocht met het doel onze kritiekpunten m.b.t. het aangepaste bestemmingsplan nog-
maals nadrukkelijk over het voetlicht te brengen. 
Nadat het gewijzigde bestemmingsplan officieel werd gepubliceerd en de bezwaarter-
mijn in was gegaan hebben wij om juridisch advies verzocht  bij onze advocaten van 
Dirkzwager met als hoofdvraag of wij kansrijk bezwaar tegen een aantal onderdelen van 
het plan zouden kunnen maken. Gezien het (gewijzigde) bestemmingsplan op een aantal 
onderdelen tegemoet komt aan een aantal eerdere zienswijzen  van de BBEZ luidde dit 
advies negatief. Derhalve heeft het bestuur besloten geen verdere  juridische actie te 
ondernemen , maar vooral alert te zijn op de verdere uitvoering van de plannen. 

4. N 786 (Harderwijkerweg)

Zoals wij u vorig jaar geïnformeerd hebben was de uitkomst van de door

Buck Consultants uitgevoerde Maatschappelijk Kosten-Baten Analyse

dat de de zuidelijke ontsluiting de beste score had en zij adviseerden dan ook

deze door te voeren. Nagenoeg alle stakeholders hebben zeer grote twijfel

of deze keus het probleem in Loenen zal oplossen. De maatschappelijke

coalitie heeft daarom begin vorig jaar een zienswijze ingediend. Tot op heden

hebben wij nog geen reactienota ontvangen. Wel hebben wij te horen gekregen dat de 
N786 problematiek door de Provincie onder het project Ruimte voor Eerbeek is gescho-
ven.

Wij kunnen nog niet inschatten of dit het proces verder zal vertragen.

Op 23 januari is er een overleg door de Provincie gepland met de Maatschappelijke

Coalitie. Wij zullen u over de uitkomst berichten op de ALV




5. Bezwaar uitbreiding Coldenhovenseweg 77. 
Veel te laat heeft de gemeente in 2018 uiteindelijk een beslissing in deze genomen en 
heeft de hele situatie , mede inmiddels in het licht van het nieuwe bestemmingsplan, een 
wat andere wending gekregen. Op initiatief  van de aanvrager van de vergunning 
(Schoonmans Molen BV, lees Schotpoort) heeft het bestuur overleg met partij gehad om 
onze bezwaren nog eens bilateraal te bespreken. Uiteindelijk is er een situatie ontstaan 
dat alleen de sterk verouderde oude hal, zichtbaar vanaf het TinQ station, is gesloopt en 
nu duurzaam herbouwd gaat worden, de uitbreidingsaanvraag met twee hallen aan de 
Tullekenweg kant van het perceel is ingetrokken. Wel kan deze aanvraag t.z.t. opnieuw 
ingediend worden, maar zal dan getoetst moeten worden aan het nieuwe Bestemmings-
plan.


6. Overleg met Gemeente Brummen en andere dorps- en wijkraden. 
In januari heeft overleg plaats gevonden over het Jaarplan 2018 Wijkraad Eerbeek Zuid 
met wethouder Tuiten en onze wijk-contactambtenaar Hendrik Jan vd Vliert, na de verkie-
zingen heeft een gesprek plaats gevonden met de voor Eerbeek nieuw verantwoordelijke 
wethouder Van Ooyen en wederom  Van de Vliert.

Door de aandacht voor bestemmingsplan, verkiezingen en een aantal onverwachte ont-
wikkelingen mbt de politieke fracties is er in 2018 geen overleg geweest tussen gemeente 
en alle wijk- en dorpsraden. Ook aan het overleg  zonder de aanwezigheid van de ge-
meente heeft het helaas ontbroken. Wel is er in februari een forumavond geweest over de 
aanpak van burgerparticipatie, waar de heer Poldermans (Dorpsraad Brummen) een ge-
zamenlijk verklaring/inspraaknota namens alle dorps- en wijkraden heeft gepresenteerd.

In Eerbeek heeft tweemaal de gebruikelijk uitgebreide vergadering van de Dorpsraad Eer-
beek-Hall plaatsgevonden waarbij ook de Wijkraad Eerbeek Zuid vertegenwoordigd is. 
Het belang van deze vergadering is wederzijdse informatie en netwerken  zodat we elkaar 
buiten de vergadering ook weten te vinden. In dat licht is het goed om te melden dat het 
Bestemmingsplan en het project Eerbeek 2030 (waarover elders meer) leidt tot  betere 
contacten, meer overleg en intensievere samenwerking met de Dorpsraad.


7. Openbare ruimte 
In de eerste helft van 2018 is het bestuur door de Gemeente geïnformeerd over het voor-
nemen het fietspad langs de Doonweg  tussen de Schoonmansmolenweg en de Brum-
mense weg te verwijderen. Op ons verzoek is,  in verband met de veiligheid voor fietsers 
en voetgangers van en naar het Palisium, het gedeelte tussen de Schoonmansmolenweg 
en het Soerense Zand gehandhaafd.

De Gemeente is verder van plan het fietspad  langs het Soerense Zand in 2019 te verbre-
den en te verbeteren.  Onze wens voor een verbeterde fietsverbinding van het Park naar 
het dorpscentrum is ingebracht als onderwerp voor de verdere uitwerking van het nieuwe 
Bestemmingsplan voor Eerbeek.


8. Toekomstige energievoorziening 
Met het oog op de komende veranderingen in de energievoorziening is het bestuur ge-
start met een oriënterend onderzoek om te bezien of voor de wijk collectieve energierege-
lingen interessant zouden kunnen zijn.  Hiertoe is in november een gesprek gevoerd  met 
het bestuur van Brummen Energie, een coöperatie van en voor inwoners en ondernemin-
gen in de gemeente Brummen en is een concept projectplan opgesteld. In de komende 
ALV wil het Bestuur de interesse peilen binnen de wijk om dit project verder uit te werken.




9. Eerbeek - Loenen 2030

In 2017 is door Provincie, Gemeente en Bedrijfsleven gestart met een ambitieus project 
voor een aansprekend toekomstperspectief voor Eerbeek. In een zestal workshops in de-
cember 2017 is dit project voor een aantal betrokkenen, waaronder onze Wijkraad, ge-
presenteerd en besproken: daarbij ging het zowel om de doelen van het project, als om 
werkwijze en organisatiestructuur.

Dit project draait om drie thema’s:


• Het lokale papiercluster naar de toekomst competitief houden en daarmee tevens 
de werkgelegenheid voor langere termijn veiligstellen


• De leefbaarheid in de dorpskern vergroten

• Een bijdrage leveren aan een energie- en CO2-neutraal Eerbeek en Loenen in 

2050.

Deze thema’s zijn voorjaar 2018 vertaald in voorstellen voor een aantal deelprojecten. 
Deze zijn opgenomen in het zogeheten “Projectenboek Eerbeek – Loenen 2030”. 
Voorwaarde voor opname was, dat samenwerking tussen IKEL, gemeente en provincie 
noodzakelijk moet zijn en bij moet dragen aan één of meer van de 3 pijlers (economie, 
leefbaarheid, energie).

In juni 2018 is met een groep van belangenvertegenwoordigers op een informatiemarkt 
van gedachte gewisseld over de volledigheid van het projectenboek en over de organisa-
tiestructuur (incl. hoe vorm te geven aan participatie).

Naast het programma Eerbeek-Loenen 2030 is de gemeente in 2018 zelf ook reeds ge-
start met de uitwerking van de ontwikkelopgaven die in het Bestemmingsplan hun basis 
hebben. Deze opgaven zijn in het afgelopen jaar (2018) verder uitgewerkt binnen twee 
Masterplannen, t.w. voor het centrum en voor de Eerbeekse beek. Eind november 
zijn deze plannen in een drietal voorlichtingsbijeenkomsten voor een breder publiek, w.o. 
zo’n 75 inwoners, toegelicht.

Doel is, om mede aan de hand van de verzamelde reacties, de plannen in het voorjaar 
van 2019 onder meer aan zogeheten ontwerptafels verder uit te werken tot concrete 
deelprojecten.

Momenteel wordt onderzocht, of deelprojecten uit deze masterplannen verder uitgewerkt 
kunnen worden binnen het programma Eerbeek-Loenen 2030.

Datzelfde geldt voor enkele andere reeds lopende projecten, te weten Logistiek Centrum 
Eerbeek (LCE) en Ontwikkelingen N 786.

Aldus kan de onderlinge samenhang van Eerbeek - Loenen 2030, de beide Masterplan-
nen en de reeds lopende projecten LCE en N 786 steeds worden bewaakt.

Belangrijk is, dat men dit keer van meet af aan de inwoners wil betrekken bij de verder 
uitwerking van voorgaande plannen, althans daar waar die plannen de inwoners ook maar 
enigszins “raken” : het plan van aanpak van elk deelproject bevat dan ook steeds als vast 
onderdeel een participatieplan. De Wijkraad van Eerbeek is van meet af aan betrokken 
bij de opzet van deze aanpak.

Een klein participatieteam, dat rechtstreeks aan de Stuurgroep rapporteert, zal steeds 
meedenken over en toezien op de wijze waarop participatie gestalte krijgt; dit vanuit een 
procesmatige rol; namens de beide raden maken daar Hannie Elfrink en Ed van Dam 
deel van uit.

Daarnaast zullen, m.n. in die deelprojecten waar de leefomgeving in het geding is, inwo-
ners ook inhoudelijk worden betrokken, en wel zódanig, dat die inwoners die rol ook 
“echt” kunnen vervullen: waar nodig wordt in een vorm van scholing of deskundige bege-
leiding voorzien.

Tijdens en na de voorlichtingsbijeenkomsten van november heeft een aantal inwoners al 
een eerste reeks wensen en ideeën gegeven; alsmede of ze in het vervolg mee willen 
denken e/o doen.




Er komt in februari nog een volgende bijeenkomst, waar iedereen welkom is en de eer-
ste reacties teruggekoppeld zullen worden. Voorts zal nader op mogelijke betrokkenheid 
van inwoners en hun bereidheid  en beschikbaarheid worden ingegaan, zodat ze later in 
het voorjaar mee kunnen  doen in eerdergenoemde ontwerptafels, waar enkele deel-
projecten concreet worden uitgewerkt.


10. Sociale activiteiten/communicatie 

AED/reanimatie                                                                                                                   
Een totaal van 51 wijkbewoners nam deel aan de cursus in januari verdeeld over 5 dagde-
len. De cursus kon ook nu weer worden gehouden in het “Grand Café” van het Palisium. 
Wel hopen we dat de meesten hiervan zich ook aanmelden bij de oproepdienst van Hart-
slag nu zodat men ook daadwerkelijk kan bijdragen aan een snelle hulpverlening in onze 
wijk.

Er zijn  2 AED’s 24/7 beschikbaar, op Gravin van Burenlaan 2 en bij het hoofdgebouw van 
het Palisium.


Groengroep

De activiteiten van de Groengroep waren in 2018 vooral gericht op het midden-en zuide-
lijke deel van het Park, waarbij  Amerikaanse eik-en vogelkers,  braamstruiken en Japanse 
duizendknoop zijn verwijderd.  Ook zijn op diverse plekken in het openbaar groen vogel-
nestkastjes schoongemaakt. Naast dit reguliere bosonderhoud, dat in nauw en goed 
overleg met de Gemeente wordt uitgevoerd, heeft de Groengroep een bijdrage geleverd 
aan het opruimen van afgebroken hout na de storm van januari j.l.  Onder leiding van de 
Gemeente is een vleermuizen info-avond georganiseerd en  in april is een insectenplanten 
verkoop aan particuliere tuinbezitters gehouden. Ook hebben leden van de groep  gedu-
rende een dagdeel  een  introductiecursus blessen en bosbeheer gevolgd.   Dit mede als 
voorbereiding op een uit te voeren periodieke dunning in de wijk.  Oorspronkelijk waren 
door de Gemeente blessing en dunning in 2018 gepland. Door de storm van januari  j.l.  
met als resultaat een grote houtvoorraad bij bosaannemers worden blessing en dunning 
nu in 2019 gepland.

Helaas is een in 2017 gestart experiment met jonge aanplant van o.a. lindes en haagbeu-
ken in het perceel tussen de Louise de Colignylaan, Juliana van Stolberglaan en Charlotte 
van Bourbonlaan mislukt;  een groot deel van de aanplant heeft  de uitzonderlijke droogte 
van afgelopen zomer niet overleefd.  In het vooruitzicht van de voorgenomen dunning   zal 
de Groengroep in 2019 zeer terughoudend zijn met nieuwe aanplant en zich vooral blijven 
richten op regulier openbaar bosbeheer.

Bewoners die ook geïnteresseerd zijn om hieraan bij te dragen zijn van harte welkom en 
kunnen informatie inwinnen en zich opgeven bij Els van den Eertwegh (elsvande-
neertwegh@gmail.com).                                                                                                              


Schoonmaakactie

Ook in 2018  heeft BBEZ/Wijkraad EZ, de actie “Nederland Schoon” ondersteund en 
hebben 16 bewoners uit het park de hesjes aangetrokken en de handschoenen opgepakt 
en 12 vuilniszakken in en om het Wilhelminapark gevuld met zwerfvuil en afval. Naar aan-
leiding van drugsafval op Tinq terrein is de politie ingeschakeld.


Groenactie/ boomveiligheidscontrole                                                                                                                      
Van de jaarlijkse groenactie(ophalen snoei/tuinafval) in voor- en najaar werd door respec-
tievelijk 7 en 16 inwoners gebruik gemaakt. Naar aanleiding van de vele gesneuvelde bo-
men in de voorjaarsstorm  is er onderzocht of men de toestand/veiligheid van zijn bomen 
kan laten inspecteren. Hiervoor is een aantal bedrijven benaderd en zijn de voorwaarden 
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van dhr. Dekker om een boomveiligheidscontrole te verrichten aan bewoners gemeld 
waarvan er 16 hiervan gebruik hebben gemaakt.


Buurtkanaal   

Buurtkanaal bestaat nog. In 2018 is er overleg geweest met wethouder Pierik over finan-
ciering. Er is nog geen uitsluitsel. Ondertussen heeft Wijkraad Leuvenheim Buurtkanaal 
onder zijn hoede genomen. Met de Radboud universiteit zijn afspraken gemaakt over 
"proeftuin status".  Buurtkanaal gaat een donatie knop invoeren die gebruikers en bedrij-
ven in staat stelt geld te doneren om het systeem in de lucht te houden. Op de site Eer-
beek Zuid vindt u informatie over de buurt en kunt u zelf informatie plaatsen.


Whatsapp Wilhelminapark alert

Er zijn 81 deelnemers in de app actief. Na de discussie in juli over  vermiste huisdieren, (5 
personen hebben toen de app verlaten), is het rustig op de app. Ten overvloede willen we 
nogmaals melden dat u altijd rechtstreeks kunt reageren op de persoon die iets meldt, en 
dus niet alle 81 deelnemers deelgenoot hoeft te maken van uw mening. U doet dit door 
op de naam of telefoonnummer te klikken in het bericht. .  

Veiligheid 
In 2018 zijn 2 diefstallen gemeld, waarvan 1 inbraak en de ander diefstal van beelden uit 
de tuin betrof. Verder werd een poging tot inbraak gemeld.

Een proef met een infrarood camera om te beoordelen of dit de beeldkwaliteit verbetert 
van de camera’s bij de wijkingangen was niet succesvol.


Industriehinder 
Gedurende het jaar zijn op 3  dagen meldingen van geluidsoverlast vanuit de industrie bij 
ons binnengekomen. In alle gevallen is er contact opgenomen met de industrie en werden 
er, na inspectie, terugmeldingen ontvangen  waarbij  geen directe oorzaak kon worden 
vastgesteld.

In oktober werd een bezoek gebracht aan de omliggende bedrijven om de meldingen en 
opvolgingsprocedure te bespreken en af te stemmen.


